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Interpellation till äldreomsorgsnämndens ordförande 

Hur går byggandet av nya vård-, 
omsorgs- och 
trygghetsboenden? 
 
Platsbristen på Södertäljes vård- och omsorgsboenden är som bekant en lång historia 
där än det ena än det andra har försenat tillkomsten av nya platser. Såvitt vi vet ligger 
man nu rejält efter i tidplan med de två boenden som ska byggas i Lina Hage. Och såvitt vi 
vet finns inga s.k. trygghetsboenden med i planeringen framöver, trots att vi har ett 
underskott av dem.  

Att det finns plats på ett vård-, omsorgs-, eller trygghetsboende den dag det behövs är 
väldigt viktigt. Den som inte får en plats inom rimlig tid kanske lever i ensamhet och 
otrygghet och behovet av vård och omsorg riskerar att falla mellan stolarna eller att 
utebli helt under den ganska långa period det tar att få hemtjänsten till en fungerande 
tjänst. Speciellt för äldre utan anhöriga är det brådskande att få komma till en trygg plats 
när behovet uppstår. 

Mina frågor till äldreomsorgsnämndens ordförande är därför: 

- Hur ligger vi till tidsmässigt med de planerade nya tillskotten, kommer de att 
öppnas i tid? 

- Hur ser det ut med planeringen framöver, är boendeförsörjningen för äldre 
tryggad? 

- Planeras det några trygghets- eller mellanboenden? 
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